

籌募活動 FUND-RAISING



環宇物流(亞洲)控股 有限公司捐贈儀式

衷心感謝環宇物流(亞洲)控股有限公司捐贈逾56,000瓶防菌沐浴露及 洗手液予本院屬下單位。

Donation Ceremony of World-Link Logistics (Asia) Holding Limited

Our heartfelt thanks go to World-Link Logistics (Asia) Holding Limited for its generous donation of over 56,000 bottles of anti-bacterial body wash and hand wash to the service units of TWGHs.



馬清揚主席(中)代表本院頒發感謝狀予環宇物流(亞洲)控股有限公司執行董事李鑑雄先生(右)及陸有志先生(左),以感謝該公司的捐助。
Mr. MA Ching Yeung, Philip (centre), the Chairman, presented a certificate of appreciation on behalf of TWGHs to Mr. Sunny Legistics and Mr. Desmond LUK (left), Executive Directors of World-Link Logistics (Asia) Holding Limited to express our gratified for their densities. (Asia) Holding Limited, to express our gratitude for their donation.

活動消息 LATEST NEWS

星光慈善《喬峰傳》電影禮

本院屬校校長偕師生出席由小小漢語普及愛教育基金舉辦的電影禮,共200名參加者一同觀賞由甄子丹執導 及主演的《喬峰傳》,從中領略中國傳統文化的家國情懷及俠義精神。

"Sakra" Movie Appreciation

A total of 200 participants including TWGHs principals, teachers and students attended the "Sakra" Movie Appreciation, which was sponsored by Mindful Mandarins Foundation. "Sakra", directed and starred by Donnie Yen, introduces the concept of national identity and the spirit of chivalry in traditional Chinese culture.

> 東華三院吳祥川紀念中學的四年級生邵婷婷同學(左一)及吳梓晴 同學(左二)在活動中分享對金庸小說及此電影的感悟。 Ms. SHAW Ting Ting (left 1) and Ms. NG Tsz Ching (left 2), both F.4 students of TWGHs S. C. Gaw Memorial College, shared their thoughts towards the novel of Mr. CHA Leung Yung, Louis and this movie in the Event.





高級教育服務主任(策劃及發展)黃子峰先生(右一)代表本院向小小漢語普及愛教育基金創立人及永遠榮譽會長劉倩婷女士(右二)送上感謝狀。

Mr. WONG Tsz Fung (right 1), Senior Education Services Officer (Planning and Development), presented the Certificate of Appreciation on behalf of the Group to Ms. LAU Sin Ting, Sandy (right 2), the Founder and Honorary Life President of Mindful Mandarins Foundation.

77.2

曾子良先生向校長們分享處理 衝突之技巧。

Mr. Frankie TSANG shared his conflict management skills with participating principals.





破解困局工作坊: 如何處理學校員工關係之衝突

為有效處理學校員工間常見的矛盾與衝突,本院教職員聯絡辦公室舉辦工作坊,並邀請研石 企業管理諮詢有限公司曾子良先生分享相關軟技巧,以提升學校管理層的同理能力及應對 技巧,幫助解決糾紛,建立同事互信及長久關係。

School Staff Conflict Management Workshop

The School Staff Relations Office of the Group organised a workshop to enhance the effectiveness of handling conflicts among school staff. Mr. Frankie TSANG, founder of the ROCK Training Consultant, was invited as our guest speaker to share some interpersonal soft skills in regard to enhancing empathetic capabilities and relevant handling skills, in order to resolve any disputes and build a trustful and long-term relationship among the staff.

曾子良先生(前排左四)與校長們合照 Group photo of Mr. Frankie TSANG (front row, left 4) and the principals